

少儿国画/书法班 Chinese Painting/Calligraphy

开发潜能，陶冶身心

高贵林教育局孔子学院将在 2024 年春季继续开设少儿国画/书法班。中国画/书法讲究意境，落笔成型。其表现手法多样，可开发潜能，培养创造力，陶冶情操。提高敏锐的观察力、独特的判断力和愉快的表现力。学习国画/书法，欣赏自然，快乐生活。



Develop potential and Self-cultivation

Confucius Institute in Coquitlam Chinese brush painting/calligraphy 2022 fall class is now accepting registration. Chinese brush painting/calligraphy needs great attention to artistic conception, pattern and design. Meanwhile, it can help students to get potential development, creativity thinking cultivating and sentiment modifying. Learning Chinese brush painting/calligraphy is also good at improving the keen observation, promoting the unique angle of judgment and enhancing the pleasant expression.



——趣味国画/书法班内容简介——

- 欣赏古今优秀而有趣味的国画/书法作品，名家趣味故事
- 学习国画/书法精要的运笔方法、调墨方法、着色方法
- 从传统中创新，分步示范、学习趣味写意花鸟画
- 因材施教，根据每个学生的爱好，个别指导，人人提高
- 学习国画/书法的构图和题字方法
- 优秀作品点评、展览、发表

——What Do We Do in the Class?——

- Watch the excellent works of Chinese painting/calligraphy and the interesting stories
- Learn the essential and right way to hold a brush pen, to merge the ink and water and to mix Chinese painting colors
- Demonstrate it step by step via showing a fun enjoyable flower-bird ink painting/calligraphy
- Individual guidance and improvement in accordance with each student's aptitude
- Study the composition and methods of combining ink painting and calligraphy
- Review, exhibit and publish outstanding works

课程日期: Date:

2024年2月3日-2024年6月8日

February 3, 2024– June 8, 2024

学费: Tuition Fee: \$310+\$40(材料费 materials).

招生范围: Age:

6岁及以上 (6 and up)

一共 15 次课 Total 15 sessions.

课程时间: Time: 星期六(Saturday): 2:30-4:00PM

班级人数最多为 6 名学生

Maximum 6 students.

授课地点: Location:

1121 King Albert Ave. Coquitlam, British Columbia, Canada V3J 1X8



**Chinese Language
And Culture Institute**
School District 43

**Chinese Painting/Calligraphy
少儿国画/书法班报名表**

Registration – Spring 2024

• New Student

• Current Student

Applicant's information 学生资料

Date: _____

Surname, Given Name: _____ **中文姓名:** _____

Primary Language **母语:** _____ Gender **性别:** ____ Age **年龄:** _____

Address **地址:** _____

Mother **母** / Father **父**/Guardian's **监护人** name **姓名**

名: _____

Tel **电话:** _____ **Mobile no.手机**

机: _____

E-mail **电邮:** _____

Payment 付款方法:

Student ID No.

Cash

Cheque # _____ *Please make it payable to School District 43
NSF check will be charged \$10 for penalty.

Credit Card: **Visa Card** **Mastercard**

Card number: _____ Expiry Date: _____ CSC: _____

Card holder's Name: _____ Card holder's Signature: _____

The payee on your credit card statement will be School District 43. Any disputing without reason or by accident will be charged \$20 for penalty.

Total Tuition: \$350

Refund and Cancellation Policy 退款及课程取消规定:

1. A written refund request must be submitted to the CLCI before the Fall class begins. No refund after the first class.
学生如有退款要求, 必须以书面申请并在秋季课程开始前提出, 课程开始后, 将不接受退款申请.
2. A refund request received prior to the start of the course receives **a tuition refund less \$30 administrative charge.**
如学生於课程开始前提出退款要求, **所有退款将扣除已缴费用中的\$30 作为行政费用.**
3. Refund will not be given for occasional absence due to personal reasons. 如因个人理由而缺席的课堂, 将不获退款.
4. If there is insufficient enrolment leading to the course cancelled, student will receive a full refund. 如课程取消, 学生可退回全数费用.
5. All refunds will be issued by cheque. 所有退款将由支票寄还.
6. CLCI reserves the right to dismiss students without tuition refund for violating school rules.
学生如在校内或课堂内严重影响老师及同学, 导致不能正常授课或听课, 屡劝不改, 校方可责令其退学, 并不予退回已缴费用.

1100 Winslow Avenue, Coquitlam, British Columbia, Canada V3J 2G3 | Telephone: 604-716-5118/ 778-317-1028
e-mail: cicoquitlam@gmail.com <http://legacy.internationale.com/CLCI/>